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Město Ústí nad Orlicí 

 
Osadní výbor 

Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí 
pro městskou část  

Knapovec, Dolní Houžovec a Horní Houžovec 
 

ZÁPIS 
z veřejného 12. zasedání ze dne 25.4. 2024 

 
počet listů: 5 

počet příloh/listů příloh: 1/1 
 

Přítomni: 
Ing. Zdeněk Bílý, Petr Mikulecký,Mgr. Ondřej Staněk, Hana Drobná, Petr 
Strákoš 

Omluveni: Vojtěch Kolář, Mgr. Ivana Nečekalová 

Hosté: Jiří Preclík, Ing. Rufer 

Zapisovatel: Mgr. Ondřej Staněk 

Místo a čas jednání: 18:00, sál KC v Knapovci 

Program jednání: 
1. Jezdění po obecních cestách v místní části 
2. Další stavební plány Aveny 

 

1. Využívání komunikací v místní části 

Předseda OV zmínil časté stížnosti obyvatel na znečištění komunikací a rychlost vozidel Aveny 
v místní části a navazujících komunikacích. 

Reakce pana Rufera: 

Řidiči jsou při každé poradě upozorňování na dodržování rychlosti. Jedná se o otázku lidského 
faktoru. De facto řidič odpovídá za rychlost. 

Znečištění – v minulých dvou letech byla snaha, aby po ukončení prací byla objednána firma, která 
provádí úklid. 
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Část problému s konflikty mezi zemědělci (Avena) a obyvateli vyplývá z územního plánu, že zástavba 
vznikla v blízkosti polí a v blízkosti účelových komunikací využívaných zemědělci. 

Návrhy a doporučení: 

OV navrhuje ohledně znečištění komunikací – aby bylo pro každé plánované znečištění objednáno a 
provedeno čištění komunikace (každý den odpoledne, dokud trvá znečištění). 

OV navrhuje, aby pro jízdy mimo sklizeň (například převoz hnoje, siláže atd.) bylo minimalizováno 
využívání místní komunikace, která vede okolo MŠ. 

OV navrhuje, jestli by bylo možné ze strany Aveny rozeslat varování obyvatelům v obytných zónách u 
polí, když bude plánována prašná práce. 

 

2. Stavební plány Aveny 

Byl vznesen dotaz na stavební plány u bioplynové stanice. Existují schválené plány na stavbu u 
bioplynové stanice. - Bude se stavět zastřešené hnojiště (hnojní plato). 

Ve starém středisku v Knapovci už se většina staveb dnes nevyužívá. Je tam zpracovaná urbanistická 
studie na výstavbu bydlení (rodinné domy + klidová zóna). Aby k této přestavbě mohlo dojít, přibude 
u bioplynky hnojiště, které umožní odlehčit provozu starého střediska v Knapovci. 

Tím by mělo odpadnout denní vyvážení hnoje přes Knapovec. 

 

Dotaz od občanů na možnost snížení zápachu z prasečáku a bioplynky v Knapovci.  

OV navrhuje hledat opatření na snížení hluku a zápachu (např. výsadba širšího pluhu stromů). 

 

3. Řešení vody stékající z komunikace v Knapovci 

Někteří občané upozornili, že na více místech stéká voda z polí na komunikaci a z komunikace dále do 
domů (bytovka). Je potřeba řešit odtok vody. 

Návrhy a doporučení: 

OV navrhuje postupné řešení opravy komunikace v Knapovci společně s řešením odvodnění vody 
stékající shora z polí. 

 

Hlasování ke všem bodům:  

Pro: 5 Ing. Zdeněk Bílý, Petr Mikulecký, Hana Drobná,Mgr. Ondřej Staněk, Petr 
Strákoš 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Chyběl: 2 Vojtěch Kolář, Mgr. Ivana Nečekalová 

 

 
Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina 
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Zapsal: Mgr. Ondřej Staněk Zapisovatel 25. 4. 2024  

Ověřil: Ing. Zdeněk Bílý 
Předsedaosadního 
výboru 

25. 4. 2024  

 


